
PROTOKÓŁ NR 25/16

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów, 

które odbyło się 11 maja  2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący komisji

2. Zofia Ujma

3. Krystyna Konieczna

4. Krzysztof Gorczyca

5. Anna Klepacz

6. Paweł Ciszewski

7. Paweł Pituch

8. Ewa Pędziwiatr

Nieobecni usprawiedliwieni: Sławomir Jakóbowski

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Małgorzata Kryszak

2. Mariola Tatowicz

3. Młodawska Agata

4. Henryk Maniecki

5. Agnieszka Kryszkowska

6. Andrzej Machnica

7. Mariusz Kubiak

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Analiza wydatków i stan finansowy aktualnie w jednostkach oświatowych.

3. Zapoznanie się z wykonaniem budżetu za 2015 r.

4. Zaopiniowanie uchwał.

Ad.  1  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Finansów  oraz  Komisja  Rewizyjna  zebrały  się  celem

zaopiniowania wykonania budżetu za 2015 rok. Przewodniczący  Komisji Budżetu, Planowania i Finansów

zaprosił na posiedzenie dyrektorów jednostek oświatowych podległych Urzędowi Miejskiemu w związku ze

zmniejszoną subwencją na oświatę.

Ad. 2 Dyrektor SP Nr 1 w Kowarach, Pani Małgorzata Krysiak jako pierwsza przedstawiła sytuację

finansową na terenie  zarządzanej  przez  nią  jednostki,  po  konieczności  zaoszczędzenia  w budżecie  kwoty

72 tys. zł.

Na pewno brak  tych  funduszy  odbije  się  brakiem jakichkolwiek  remontów  (niezbędny  jest  remont  sieci

kanalizacyjnej WC).

Radny P. Artur Wrona zwrócił uwagę na fakt, że kiedy potrzebna jest oszczędność w budżecie, zawsze jako



pierwsze do „zaoszczędzenia” są jednostki oświatowe tj. szkoły. Poparł P. Wronę, P. Paweł Pituch.

Zwrócono uwagę aby szukać brakujących funduszy w jednostkach takich jak ZEZK, MSR.

Następnie  Dyrektor  Przedszkola  Publicznego  Nr  1,  P.  Mariola  Tatowicz,  budżet  przeznaczony  na

funkcjonowanie przedszkola określiła jako minimum. Według P. Dyrektor to przedszkole funkcjonuje dzięki

zaradności P. Dyrektor i pomocy rodziców.

Radna Z. Ujma zwróciła uwagę na wypowiedź P. Dyrektor,  podkreślając fakt,  iż w grudniu 2015 podczas

posiedzenia komisji w/s tworzenia budżetu na 2016 r. P. Tatowicz stwierdziła,  że kwota przeznaczona na

prowadzenie Przedszkola jest satysfakcjonująca.

Dyrektor  SP  Nr  3  P.  Henryk  Maniecki  stwierdził,  że  znalazł  oszczędności  w  kwocie  41  tys.  zł  ale  nie

przeprowadzi wymiany elektryfikacji i rynien.

Po wysłuchaniu opinii dyrektorów jednostek oświatowych prowadzący posiedzenie podziękował za przybycie.

Ad. 3  Następnym zagadnieniem była analiza budżetu, jego wykonanie za 2015 rok, zapoznanie się

opinią  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej.  Pani  Skarbnik  przedstawiła  cały  przebieg  przepływu  funduszy,

odpowiedziała  na  wszystkie  pytania  i  wątpliwości.  Ponieważ  opinią  RIO  i  kompleksowym  wykonaniem

budżetu za 2015 rok zajmuje się Komisja Rewizyjna zakończono na temat budżetu dyskusję.

Ad. 4 Komisja Budżetu, Planowania i Finansów nie opiniowała wykonania budżetu, zajmie się tym

Komisja Rewizyjna.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Wniosków brak.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                           Artur Wrona


